
ZÁPIS Z 8. JEDNÁNÍ REDAKČNÍ RADY MĚSÍČNÍKU PRAHA 10 
 
Datum jednání: 21. 1. 2020  
Místo jednání: ÚMČ Praha 10, Vršovická 1429/68, č. 411a 
Začátek jednání: 17.00 hod. 
Konec jednání: 19.20 hod. 
Jednání řídil: Jiří Komrska, člen předsednictva redakční rady  
Počet přítomných členů: 5, komise je usnášeníschopná  
Přítomni dle prezenční listiny: Jiří Komrska, Pavel Mareš, Lukáš Tyl, Denisa Řezníčková, 
Zuzana Freitas Lopesová 
Omluven: David Kašpar 
Hosté: Jan Hamrník (vedoucí tiskového odd.), Petra Morávková (vedoucí odd. přípravy 
veřejných zakázek) 
Prezenční listina je přílohou č. 1 tohoto zápisu; nepodléhá zveřejnění umožňujícímu dálkový 
přístup.  
Tajemník a zapisovatel: Marcel Pencák (redaktor) 
Počet stran: 3 + 2 (přílohy) 
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 
Schválení přítomnosti hostů 
 
Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0.  
SCHVÁLENO 
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 
Návrh programu jednání RR č. 8/2020: 
 
1. Zahájení, prezence, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu. 
2. Situace ohledně výběrových řízení na tisk a distribuci měsíčníku. 
3. Zpětná vazba k lednovému číslu měsíčníku. 
4. Tematický plán únorového čísla měsíčníku. 
5. Různé. 
 
Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0.  
SCHVÁLENO 
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 
1. ZAHÁJENÍ, PREZENCE, URČENÍ ZAPISOVATELE A OVĚŘOVATELE ZÁPISU. 
 
Zapisovatelem určen Marcel Pencák. 
Ověřovatelkou zápisu určena Denisa Řezníčková. 
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 
2. SITUACE OHLEDNĚ VÝBĚROVÝCH ŘÍZENÍ 
 
Redakční rada se seznámila s podklady, které se týkají průběhu veřejných zakázek na tisk a 
distribuci měsíčníku (zatímní harmonogram + právní rozbor). Celý dosavadní proces a současný 
stav prezentovala a odůvodnila p. Morávková, vedoucí oddělení přípravy veřejných zakázek. 
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 
 
 
 
 



V 17. 15 hod. se na jednání dostavila paní zastupitelka Ivana Cabrnochová. 
 
Schválení přítomnosti hosta 
 
Hlasování: pro 1, proti 0, zdržel se 4.  
NESCHVÁLENO 
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 
3. ZPĚTNÁ VAZBA K LEDNOVÉMU ČÍSLU MĚSÍČNÍKU. 
 
-Lednové číslo podrobil detailnímu rozboru vedoucí tiskového odd. J. Hamrník.  
 
-Z. Freitas Lopesová požádala, aby finální verze jednotlivých čísel byly rozesílány kvůli 
autorizaci všem členům redakční rady. Případné připomínky budou předávány redakci 
prostřednictvím členů předsednictva RR. 
 
Hlasování: pro 4, proti 0, zdržel se 1.  
SCHVÁLENO 
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 
4. TEMATICKÝ PLÁN ÚNOROVÉHO ČÍSLA MĚSÍČNÍKU. 
  
-Redaktor M. Pencák představil návrh řazení a obsahu jednotlivých stránek únorového čísla. 
Členové RR vzali návrh na vědomí bez připomínek. Rozpis stránek tvoří přílohu č. 2 tohoto 
zápisu. 
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 
5. RŮZNÉ. 
 
Redaktor M. Pencák se obrátil na redakční radu (podle čl. 3, odst. 7, písm. i Statutu) s dotazem 
ohledně zařazení textu p. zastupitelky Ivany Cabrnochové, který poslala do rubriky Otázka pro 
zastupitelské kluby.  
V souladu se Statutem měsíčníku Praha 10 (čl. 9, odst. 1) se do výše zmíněné rubriky zařazují 
pouze texty, které na předchozí vyzvání dodávají zastupitelské kluby. Vzhledem k tomu, že paní 
zastupitelka není členkou žádného klubu, diskutovala redakční rada také zařazení textu do jiné 
části měsíčníku. Z diskuze vyplynul návrh usnesení: 
 
„Redakční rada souhlasí se zveřejněním příspěvku zastupitelky I. Cabrnochové v navrženém znění a 
rozsahu.“ 
 
Hlasování: pro 1 (L. Tyl), proti 3 (J. Komrska, P. Mareš, Z. Freitas Lopesová), zdržel se 1  
(D. Řezníčková).  
NESCHVÁLENO 
 
-L. Tyl v dovětku uvedl, že otištění textu I. Cabrnochové v rubrice Otázka pro zastupitelské kluby 
není na místě, v případě upravení nadpisu by byl pro jeho zveřejnění jinde v měsíčníku. 
 
-D. Řezníčková, P. Mareš a Z. Freitas Lopesová dodali, že pokud by příspěvek prošel úpravou tak, 
aby neodporoval čl. 9, odst. 6 Statutu, tak by z jejich pohledu byl zveřejnitelný. 
 
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 
 
 



Vedoucí tiskového oddělené J. Hamrník požádal redakční radu o úpravu Ceníku inzerce, aby její 
prodej mohl pružněji reagovat na poptávku možných klientů. 
 
Návrh usnesení: 
 
„Redakční rada navrhuje RMČ Praha 10 upravit ceník inzerce v periodiku Praha 10 s účinností 
od 28. 1. 2020. Nový ceník by měl dát možnost slevy i pro inzerenty, jejichž inzeráty se budou 
nepřerušeně opakovat se stejným rozměrem, ale odlišným obsahem (tj. bude možné za 
zvýhodněných podmínek reklamovat aktuální akce či výrobky). Nová podoba ceníku především 
reflektuje dosavadní praktické zkušenosti se zajišťováním inzerce a zefektivňuje její nabídku.“ 
 
Hlasování (po odchodu D. Řezníčkové): pro 4, proti 0, zdržel se 0.  
SCHVÁLENO 
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 
Redaktor M. Pencák se dále obrátil na redakční radu se žádostí o možnost zkrátit otázku do 
rubriky Otázka pro zastupitelské kluby, kterou zaslala p. zastupitelka Kleslová. Důvodem byl její 
nadměrný rozsah z hlediska obvyklé grafické úpravy příslušné stránky. 
 
Z diskuze vyplynul nejprve návrh na obecné usnesení: 
 
„Redakční rada navrhuje RMČ rozšířit Statut měsíčníku Praha 10 v čl. 9, odst. 1 takto: Každý klub 
může do této rubriky zaslat vždy jeden text v rozsahu 1600 znaků včetně mezer; otázka na politické 
kluby může mít max. 180 znaků včetně mezer.“ 
 
Hlasování: pro 4, proti 0, zdržel se 0.  
SCHVÁLENO 
 
Již po skončení jednání redakční rady se hlasovalo o zkrácení otázky p. zastupitelky. Členové 
redakční rady se rozhodli pro hlasování per rollam kvůli časové tísni, kdy hrozila 
neusnášeníschopnost. 
 
původní verze otázky: 
„Jak vysvětlí bohatě placené vedení radnice P10 občanům fakt, že v řádném termínu nezvládlo 
zabezpečit podání žádosti o každoroční grant na magistrát ve výši 50 mil. Kč na sociální služby 
pro nejpotřebnější a ještě tuto skutečnost zatajilo před zastupiteli a občany při projednávání 
rozpočtu na rok 2020?" 
 
návrh zkrácené verze otázky: 
„Jak vedení radnice vysvětlí, že v řádném termínu nezvládlo zabezpečit podání žádosti o 
magistrátní grant 50 mil. Kč na sociální služby pro nejpotřebnější a zatajilo tuto skutečnost při 
projednávání rozpočtu?“ 
 
Návrh usnesení: 
„RR souhlasí s návrhem redakčního zkrácení Otázky pro zastupitelské kluby, které zaslalo hnutí 
ANO 2011, a to z důvodu grafické úpravy příslušné rubriky.“ 
 
Hlasování per rollam: pro 4 (J. Komrska, P. Mareš, Z. Freitas Lopesová, D. Kašpar), proti 2 (L. Tyl, 
D. Řezníčková), zdržel se 0.  
SCHVÁLENO 
 
 
_________________________________    _________________________________ 
Zapisovatel: Marcel Pencák    Ověřovatelka: Denisa Řezníčková 


